
Zápis 

ze schůze výboru pobočky ČIS při Národním archivu, 

konané dne 26. 5. 2011 

 

Přítomni: Lenka Matušíková, Marie Šatochinová, Roman Straka, Miroslav Kunt, Jan Krlín, 

Ivo Navrátil 

1. Zhodnocena archivní exkurze do švýcarských archivů jako přínosná a obohacující. Za 

autobus bylo uhrazeno 125 tis. Kč, což je v souladu s rozpočtem akce. Vrátit 300 Kč 

těm, kteří zaplatili plnou částku. Další exkurze je navrhována do Velké Británie, 

pokud možno na více dnů (10?), s osvědčenou CK Bolero. 

2. Celostátní archivní konference ve Františkových Lázních byla rovněž vydařená, 270 

spokojených účastníků i díky výborné spolupráci se SOA Plzeň a chebským SOkA, 

správou Kasina a hotelů (byl nám prominut i pronájem techniky v sále). Velké 

poděkování patří dr. Heleně Klímové, Janu Kahudovi (a samozřejmě dr. Lence 

Matušíkové). Také Roman Straka si hodně vytrpěl s účetnictvím konference; 

schváleno, že se účastnický poplatek nebude těm, kdo se nezúčastnili, vracet. Za 

služby ČIS hradila 154 785 Kč. Dr. Matušíková se pokusí s výborem ČAS dohodnout 

pravidla pro zahraniční účastníky a pro sponzory – nutno je přeúčtovat na ČAS. 

Všichni účastníci podle zaslaných přihlášek poplatek uhradili. Nutno zvážit termín 

„konferenční sborník“ z hlediska dnešních pravidel hodnocení vědy a výzkumu.  

3. Projednána příprava semináře o historické fotografii, který se bude konat pod 

hlavičkou ČIS v Národním archivu 3. listopadu 2011 od 10 hodin. Dr. Matušíková 

pověřena jednáním s dr. Benešovou, s níž připraví program semináře. Roman Straka 

probere s vedoucím archivního bufetu možnosti občerstvení. 

4. Další schůze se bude konat 8. září 2011 ve 13.30 v pracovně dr. Matušíkové. 

 

Zapsal: I. Navrátil 


